

Minimum Vaccine Requirements for Attendance in Pennsylvania Schools

FOR ATTENDANCE IN ALL GRADES CHILDREN NEED THE FOLLOWING:

- 4 doses of tetanus, diphtheria, and acellular pertussis*
(1 dose on or after the 4th birthday)
- 4 doses of polio (4th dose on or after 4th birthday and at least 6 months after previous dose given)**
- 2 doses of measles, mumps, rubella***
- 3 doses of hepatitis B
- 2 doses of varicella (chickenpox) or evidence of immunity

* Usually given as DTP or DTaP or if medically advisable, DT or Td

** A fourth dose is not necessary if the third dose was administered at age 4 years or older and at least 6 months after the previous dose

*** Usually given as MMR

ON THE FIRST DAY OF SCHOOL, unless the child has a medical or religious/philosophical exemption, a child must have had at least one dose of the above vaccinations or risk exclusion.

If a child does not have all the doses listed above, needs additional doses, and the next dose is medically appropriate, the child must receive that dose within the first five days of school or risk exclusion. If the next dose is not the final dose of the series, the child must also provide a medical plan (red and white card) within the first five days of school for obtaining the required immunizations or risk exclusion.

If a child does not have all the doses listed above, needs additional doses, and the next dose is not medically appropriate, the child must provide a medical plan (red and white card) within the first five days of school for obtaining the required immunizations or risk exclusion.

For attendance in 7th grade:

- 1 dose of tetanus, diphtheria, acellular pertussis (Tdap) on the first day of 7th grade
- 1 dose of meningococcal conjugate vaccine (MCV) on the first day of 7th grade

On the first day of 7th grade, unless the child has a medical or religious/philosophical exclusion, a child must have had the above vaccinations or risk exclusion.

For attendance in 12th grade:

- 1 dose of MCV on the first day of 12th grade. If one dose was given at 16 years of age or older, that shall count as the twelfth-grade dose.

On the first day of 12th grade, unless the child has a medical or religious/philosophical exclusion, a child must have had the above vaccinations or risk exclusion.

These requirements allow for the following exemptions: medical reason, religious belief, or philosophical/strong moral or ethical conviction. Even if your child is exempt from immunizations, he or she may be excluded from school during an outbreak of vaccine preventable disease.

Pennsylvania's school immunization requirements can be found in 28 Pa.CODE CH.23 (School Immunization). Contact your healthcare Pennsylvania provider or call 1-877-PA-HEALTH for more information.

الحد الأدنى من متطلبات اللقاح التي تمكن الطالب من الحضور في مدارس بنسلفانيا

يحتاج الأطفال للحضور في جميع الصفوف الدراسية إلى ما يلي:

عدد (4) جرعات من تطعيمات التيتانوس والدفتيريا والسعال الديكي اللاخولي*

(عدد (1) جرعة بحلول عمر الأربعة أعوام أو أكثر)

عدد (4) جرعات من تطعيم شلل الأطفال (تعطى بحلول عمر الأربعة أعوام أو أكثر وبعد مرور ما لا يقل عن ست أشهر من إعطاء الجرعة السابقة).**

عدد (2) جرعة من تطعيمات من الحصبة والنكاف والحصبة الألمانية***

عدد (3) جرعات من تطعيمات التهاب الكبد الوبائي ب

عدد (2) جرعة من لقاح الحمق (جدري الماء) أو دليل على الحصانة

*يُعطى عادةً باسم اللقاح الثلاثي البكتيري أو لقاح الدفتيريا والتيتانوس والسعال الديكي أو إذا كان لاسباب طبية، السعال الديكي أو لقاح الدفتريا

** الجرعة الرابعة ليست ضرورية إذا تم إعطاء الجرعة الثالثة في سن أربع سنوات أو أكبر وبعد ست شهور على الأقل بعد الجرعة السابقة

*** يعطى عادةً باسم لقاح الحصبة والنكاف والحصبة الألمانية

في اليوم الأول من المدرسة، إذا لم يكن الطفل لديه إعفاء طبي أو ديني أو فلسفي، يجب أن يكون الطفل قد حصل على جرعة واحدة على الأقل من التطعيمات المذكورة أعلاه أو يقدم الإعفاء بسبب المخاطر.

إذا لم يأخذ الطفل جميع الجرعات المذكورة أعلاه، أو يحتاج إلى جرعات إضافية، والجرعة التالية مناسبة من الناحية الطبية، يجب أن يتلقى الطفل تلك الجرعة في خلال الأيام الخمسة الأولى من المدرسة أو يقدم الإعفاء بسبب المخاطر. إذا لم تكن الجرعة التالية هي الجرعة النهائية من سلسلة الجرعات، يجب أن يتلقى الطفل أيضاً خطة عناية طبية (بطاقة حمراء وبيضاء) خلال الأيام الخمسة الأولى من المدرسة للحصول على التطعيمات المطلوبة أو يقدم الإعفاء بسبب المخاطر.

إذا لم يأخذ الطفل جميع الجرعات المذكورة أعلاه، فأنة يحتاج إلى جرعات إضافية، و الجرعة التالية ليست مناسبة طبياً، يجب أن يتلقى الطفل خطة عناية طبية (بطاقة حمراء وبيضاء) خلال الأيام الخمسة الأولى من المدرسة للحصول على التطعيمات المطلوبة أو يقدم الإعفاء بسبب المخاطر.

للحضور في الصف السابع:

عدد (1) جرعة من تطعيمات التيتانوس والدفتيريا والسعال الديكي اللاخولي في اليوم الأول من الصف السابع

عدد (1) جرعة من لقاح المكورات السحائية المزدوجة في اليوم الأول من الصف السابع

في اليوم الأول من الصف السابع، إذا لم يكن الطفل لديه إعفاء طبي أو ديني أو فلسفي، يجب أن يكون الطفل قد حصل على التطعيمات المذكورة أعلاه أو يقدم الإعفاء بسبب المخاطر.

للحضور في الصف الثاني عشر:

عدد (1) جرعة من لقاح المكورات السحائية المزدوجة في اليوم الأول من الصف الثاني عشر. إذا أعطيت جرعة واحدة في سن 16 سنة أو أكبر، فسيتم احتسابها كجرعة الصف الثاني عشر.

في اليوم الأول من الصف الثاني عشر، إذا لم يكن الطفل إعفاء طبي أو ديني أو فلسفي، يجب أن يكون الطفل قد حصل على التطعيمات المذكورة أعلاه أو يقدم الإعفاء بسبب المخاطر.

تسمح هذه المتطلبات بالإعفاءات التالية: الأسباب الطبية أو المعتقد الديني أو الفلسفة الأخلاقية القوية أو المعتقد الأخلاقي. وحتى إذا تم إعفاء طفلكم من التطعيمات، فيجوز استبعاده من المدرسة أثناء تفشي مرض يمكن الوقاية منه بتناول اللقاح.

يمكن الاطلاع على متطلبات اللقاحات في قانون بنسلفانيا Pa.CODE CH.23 (التحصين المدرسي)

للمزيد من المعلومات اتصل بمقدم الرعاية الصحية الخاص بك في بنسلفانيا أو اتصل بالرقم 1-877-PA-HEALTH.